
 

 

Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 Hoče  
 
Številka: 03201-3/2023-002 
Datum:  15. 3. 2023     
                                                      
 
 

Z A P I S N I K  
3. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v sredo,  

15. 3. 2023, ob 17. uri v veliki sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 
 

 
TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.04. Prisotnih je 18 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 

Prisotni: 

- člani OS: Blažič Uroš, Breznik Anton, Golob Vojko , Haložan Rok, Hvauc  Srečko, Kavaš Andreja, 

Klajderič Jožica, Krivec Žan, Lobnik Rado, Merkuš Jožef, Motaln Marija, Pišek Vida, Pučko Anica, 

Pust Boris, Smogavec Marko, Trinko Zdenka, Vrhovšek Darko, Vrhovšek Konrad. 

Odsotna: Kalšan Kildenfoss Simona – opravičila. 

- Poročevalci: Sanja Obaha – predsednica svet zavoda OŠ Dušana Flisa Hoče in Tanja Blaznik – 
predsednica sveta zavoda OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica, Nejc Vugrinec – predstavnik Zdravstve-
nega doma dr. A. Drolca Maribor, Mateja Malek Slanič, predstavnica podjetja Riso d.o.o., Polona 
Menzinger, predstavnica Sokro d. o. o. 
- Ostali prisotni: Dr. Marko Soršak - župan, Metka Meglič - direktorica OU, Stanko Rafolt, Katja 

Arnšek Kvar, Metka Oberlajt, Domen Repa, Barbara Škrlec Cvetko - strokovne službe občine. 

 

Zapisnik piše: Neva Dolgoš 

 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OS 

 

Dr. Marko Soršak, je dal v razpravo zapisnik, ker na zapisnik ni bilo pripomb je dal dr. Marko Soršak, 

župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 3/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  



 

 

Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/1 JE SPREJET. 
 
 

 

 

TOČKA 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. KOREPONDENČNE SEJE OS 

 
Dr. Marko Soršak., župan je dal v razpravo predlog zapisnik.  

Razpravljal ni nihče, zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 3/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 3. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/2 JE SPREJET. 
 

TOČKA 4 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Dr. Marko Soršak, župan da v razpravo predlog dnevnega reda. Prisotne seznani o spremembi 

dnevnega reda zaradi še drugih obveznosti poročevalcev na seji in dodatnih točk. 

Razpravljal ni nihče zato, je dal  dr. Marko Soršak na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 3/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje OS. 

3. Pregled in potrditev zapisnika  3. korespondenčne seje OS. 

4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

5. Obravnava in potrditev sklepa o imenovanju članov Sveta za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu občine Hoče – Slivnica. 

6. Obravnava in potrditev predlogov za imenovanje odgovornega urednika in čla-

nov uredniškega odbora javnega glasila Utrinki. 

7. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika/predstavnice Ob-

čine Hoče-Slivnica v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Maribor. 

8. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje člana/članice v Svet zavoda Ma-

riborska knjižnica. 



 

 

9. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje člana Nadzornega sveta Javnega 

medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

10. Obravnava in potrditev Soglasja k izplačilu redne delovne uspešnosti za ravna-

telja Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

11. Obravnava in potrditev Soglasja k izplačilu redne delovne uspešnosti za ravna-

telja Osnovne šole Franca Lešnika - Vuka Slivnica. 

12. Obravnava in potrditev dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Ure-

ditev tematske in pohodne poti ob lipovem drevoredu«. 

13. Obravnava in potrditev dokumenta investicijskega programa »Ureditev temat-

ske in pohodne poti ob lipovem drevoredu«. 

14. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občin-

skem podrobnem prostorskem načrtu za del območja SL 06/1 in del območja SL 

06/2 v k.o. Radizel – prva obravnava.  

15. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

del območja SL 17/1 v k.o. Slivnica – stanovanjsko trgovski objekt – prva obrav-

nava. 

16. Obravnava in potrditev Finančnega načrta za leto 2023 Zdravstvenega doma Dr. 

Adolfa Drolca Maribor. 

17. Obravnava in potrditev noveliranega dokumenta identifikacije investicijskega 

projekta »Zamenjava azbestne strehe in ureditev fasade stavbe AMD Orehova 

vas«, ki vključuje kazalnike iz razpisne dokumentacije razpisa ESRR z dne 

16.02.2023 

18. Obravnava in potrditev Pravilnika o štipendiranju za nadarjene dijake in štu-

dente v Občini Hoče-Slivnica. 

19. Obravnava in potrditev Pravilnika o štipendiranju vrhunskih in perspektivnih 

športnikov v Občini Hoče-Slivnica. 

20. Obravnava in potrditev Sklepa o pooblastilu za potrjevanje dokumentov identi-

fikacije investicijskih projektov. 

21. Obravnava in potrditev Pravilnika o podeljevanju priznanj »Športnik leta« ob-

čine Hoče – Slivnica. 

22. Obravnava in potrditev Sklepov o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra. 

23. Obravnava in potrditev vsebine Pogodbe o opremljanju s komunalno opremo za 

del območja Občinskega podrobnega prostorskega načrta območja SL 17/1 v k.o. 

Slivnica – oskrbovana stanovanja. 

24. Pregled investicij v teku – marec 2023. 

25. Vprašanja in pobude. 

Glasovanje 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 3/3 JE SPREJET. 

 



 

 

TOČKA 5 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV SVETA ZA PREVENTIVO IN 

VZGOJO V CESTNEM PROMETU OBČINE HOČE – SLIVNICA. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, strokovna služba. 
 
Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje člane Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu občine Hoče – Slivnica za mandatno dobo občinskega sveta. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/4  JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 6 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGOV ZA IMENOVANJE ODGOVORNEGA UREDNIKA IN ČLA-

NOV UREDNIŠKEGA ODBORA JAVNEGA GLASILA UTRINKI. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Jožef Merkuš, predsednik KMVI. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za odgovornega urednika javnega glasila Utrinki 
imenuje Aleša Andloviča, za člane uredniškega odbora pa Zdenko Trinko, Mojco Ko-
larič in Žana Krivca.   

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/5 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 7 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNICE OBČINE HOČE- 

SLIVNICA V SVET LOKALNIH SKUPNOSTI CENTRA ZA SOCIALNO DELO MARIBOR. 
 

Uvodno obrazložitev je podal Jožef Merkuš. predsednik KMVI. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 



 

 

SKLEP ŠT. 3/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnico Občine Hoče-Slivnica v Svet lo-
kalnih skupnosti Centra za socialno delo Maribor za obdobje od 13. 6. 2023 do 12. 6. 
2027 imenuje Lidijo Kavčič. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/6 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 8 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE ČLANICE V SVET ZAVODA MARIBOR-

SKA KNJIŽNICA 

 

Uvodno obrazložitev je podal Jožef Merkuš. predsednik KMVI. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/7  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za članico Sveta zavoda Mariborska knjižnica 
imenuje Simono Kalšan-Kildenfoss za obdobje do 22.6.2026. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  17  PROTI: 1  
 
SKLEP ŠT. 3/7 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 9 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE ČLANA NADZORNEGA SVETA JAVNEGA 
MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 
Dr. Marko Soršak seznani, da člana JMSS imenujejo občinski svet občin ustanoviteljic na predlog 
župana. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/8  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje za člana Nadzornega sveta Javnega 
medobčinskega sklada Maribor Draga Žuro za obdobje od 5. 4. 2023 do 4. 4. 2027. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/8 JE SPREJET. 



 

 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SOGLASJA K IZPLAČILU REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI ZA RAVNA-

TELJA OSNOVNE ŠOLE DUŠANA FLISA HOČE. 
 

Uvodno obrazložitev je podata Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka in dodatno pojasnilo Tanja 

Blaznik, predsednica sveta zavoda Franca Lešnika – Vuka. 

 

Stališče odbora poda k točki 10 in 11 Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

 

V razpravi pove Rado Lobnik, da se, zaradi že dvakratnega zviševanja cen vrtcev, z izplačilom 

uspešnosti pri obeh zavodih ne strinja. 

 

Dr. Marko Soršak pove, da je strošek delovne uspešnosti strošek ministrstva in ne občine ter tako 

ne vpliva ne ekonomsko ceno vrtca. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/9  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica izda Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti 
za ravnatelja Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:    17   PROTI: 1  
 
SKLEP ŠT. 3/9 JE SPREJET. 
 

 
 

TOČKA 11 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SOGLASJA K IZPLAČILU REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI ZA RAVNA-

TELJA OSNOVNE ŠOLE FRANCA LEŠNIKA - VUKA SLIVNICA. 

 
Uvodno obrazložitev je podata Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka pri točki 10, zato je dal 

Dr. Marko Soršak, župan  na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 3/10  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica izda Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti 
za ravnatelja Osnovne šole Osnovne šole Franca Lešnika - Vuka Slivnica. 

  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  17  PROTI: 1  
 
SKLEP ŠT. 3/10 JE SPREJET. 

 



 

 

17. 18 – sejo zapustita Tanja Blaznik in Sanja Oboha 
 

 
TOČKA 12 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA »URE-
DITEV TEMATSKE IN POHODNE POTI OB LIPOVEM DREVOREDU«. 

 
Dr. Marko Soršak pove, da je projekt predrugačen tako, da ustreza pogojem razpisne dokumenta-
cije, uskladiti ga je bilo potrebno z zavodom za varstvo narave in zavodom za varstvo kulturne 
dediščine, ki nista bila istega mnenja, vendar nam je to uspelo uskladiti. Seznani tudi na kakšen 
način je potrebno urediti drevored in zasaditi lipe v drevoredu ter postopek pridobivanja služnosti. 
 
Uvodno obrazložitev je podala k točki 12 in 13 Mateja Malek Slanič, predstavnica podjetja Riso 
d.o.o. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/11  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi dokument identifikacije investicijskega 
projekta »Ureditev tematske in pohodne poti ob lipovem drevoredu«. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/11  JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 13 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA »URE-

DITEV TEMATSKE IN POHODNE POTI OB LIPOVEM DREVOREDU«. 

 
Uvodno obrazložitev je podala pri točki 12 Mateja Malek Slanič, predstavnica podjetja Riso d.o.o.. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/12  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi dokument identifikacije investicijskega 
projekta »Ureditev tematske in pohodne poti ob lipovem drevoredu«. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/12  JE SPREJET. 
 
17.24 - Mateja Malek Slanič zapusti sejo. 
 
 



 

 

TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OB-ČIN-
SKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL OBMOČJA SL 06/1 IN DEL OBMO-ČJA SL 

06/2 V K.O. RADIZEL – PRVA OBRAVNAVA. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

 
Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje 75. in 76. členom Poslovnika OHS predlog sklep: 
SKLEP ŠT. 3/13 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Od-
loka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja SL 06/1 in del ob-
močja SL 06/2 v k.o. Radizel v prvi obravnavi.  

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/13 JE SPREJET. 
 
 
Dr. Marko Soršak seznani prisotne, da se lahko v skladu s 76. členom Poslovnika hkrati glasuje, če 
ni pripomb na predlagani odlok, tudi v drugi obravnavi in da predlog sklepa na glasovanje: 

SKLEP ŠT. 3/14  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja SL 06/1 in del območja 
SL 06/2 v k.o. Radizel v drugi obravnavi. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/14 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 

DEL OBMOČJA SL 17/1 V K.O. SLIVNICA – STANOVANJSKO TRGOVSKI OBJEKT –  
PRVA OBRAVNAVA. 

 
 
Uvodno obrazložitev je podala Polona Menzinger, predstavnica Sokro d. o. o. 

 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 



 

 

 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije, ki hkrati tudi želel 

opozoriti, da se naj ohranjajo kmetijska zemljišča in da se naj gradi tam, kjer so že pozidane povr-

šine. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi v skladu s 75. in 76. členom Poslovnika OHS na glaso-

vanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/15  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostor-

skem načrtu za del območja SL 17/1 v k.o. Slivnica – stanovanjsko trgovski objekt 

v prvi obravnavi. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/15 JE SPREJET. 
 

 
SKLEP ŠT. 3/16  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostor-

skem načrtu za del območja SL 17/1 v k.o. Slivnica – stanovanjsko trgovski objekt 

v drugi obravnavi. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/16 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 16 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2023 ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. 

ADOLFA DROLCA MARIBOR 

 
Uvodno obrazložitev je podal Nejc Vugrinec, predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca. 
 
Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/17  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Finančnemu načrtu za leto 2023 
Zdravstvenega doma Dr. Adolfa Drolca Maribor. 



 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/17 JE SPREJET. 

 
17.36 – Nejc Vugrinec zapusti sejo. 
17.38 - Polona Menzinger zapusti sejo. 
 
 

 
TOČKA 17 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV NOVELIRANEGA DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »ZAMENJAVA AZBESTNE STREHE IN UREDITEV FASADE STAVBE AMD OREHOVA 

VAS«, KI VKLJUČUJE KAZALNIKE IZ RAZPISNE DOKUMENTACIJE RAZPISA ESRR Z DNE 
16.02.2023. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka, ki tudi seznani, da so na 
opozorilo SPK glede citiranja zakonskih podlag v preambulah, to popravili, kar pa ne vpliva na 
vsebino sklepa. 
 
Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Rado Lobnik pozdravlja obnovo stavbe, sprašuje pa, zakaj se ni razmišljalo o sončnih celicah na 
strehi stavbe. 
 
Dr. Marko Soršak odgovori, da je bila izvedena statična presoja objekta, ker smo želeli v objekt 
umestiti tudi fizioterapijo in bi bil zaradi tega potreben poseg v statični sistem. Ob pregledu je zavod 
za gradbeništvo ugotovil, da ne smemo več obremenjevati stavbo. Ob postaviti sončne elektrarne 
bi to vplivalo na varnost in uporabnost objekta, zato sončna elektrarna ni predvidena. Statično 
objekta ne gre sanirat, stroški statične sanacije bi presegli strošek rušitve in postavitve nove 
zgradbe. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/18  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi noveliran dokument identifikacije investi-
cijskega projekta »Zamenjava azbestne strehe in ureditev fasade stavbe AMD Ore-
hova vas«, ki vključuje kazalnike iz razpisne dokumentacije razpisa ESRR z dne 
16.02.2023. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 



 

 

SKLEP ŠT. 3/18  JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 18 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O ŠTIPENDIRANJU ZA NADARJENE DIJAKE IN ŠTU-

DENTE V OBČINI HOČE-SLIVNICA. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka, ki seznani prisotne s spre-
membami pravilnika, ki so narejeni na podlagi prejetih pobud. Na opozorilo SPK nevede vse po-
pravljene zakonske podlage v preambuli, kar ne vpliva na vsebino pravilnika. 
 
Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno-pravne komisije, ki je povedal, da 

je SPK v obravnavi imeli pomisleke glede določila v 4. členu navedba - posojilo za študij. Posojilo 

ni premoženje, je obveznost. 

 

Dr. Marko Soršak predlaga, da se dikcija posojilo za študij spremeni v kadrovsko štipendijo. Ka-

drovske štipendije so v bistvu posojilo, saj so tisti, ki imajo kadrovske štipendije zavezane, da 

določen čas delajo v podjetju ali vračajo štipendijo. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/19  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o štipendiranju za nadarjene di-
jake in študente v Občini Hoče-Slivnica s spremembo zadnje alineje 4. člena, kjer se 
dikcija posojilo za študij spremeni v kadrovsko štipendijo. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/19  JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 19 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O ŠTIPENDIRANJU VRHUNSKIH IN PERSPEKTIVNIH 

ŠPORTNIKOV V OBČINI HOČE-SLIVNICA. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka, ki seznani prisotne s spre-
membami pravilnika, ki so narejeni na podlagi prejetih pobud. Na opozorilo SPK navede popravljene 
zakonske podlage v preambuli, kar ne vpliva na vsebino pravilnika. 
 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti, ki sez-

nani s spremembami, ki jih predlaga odbor – spremenjen naslov in popravek 2. člena. 

Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 



 

 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno-pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal  na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/20 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o štipendiranju vrhunskih in per-
spektivnih športnikov v Občini Hoče-Slivnica s predlogi spremembam kot jih podal 
ONGD. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/20 JE SPREJET. 
 
 Dr. Marko Soršak se zahvali SPK, da je ugotovila napake v preambuli. 
 
 

TOČKA 20 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O POOBLASTILU ZA POTRJEVANJE DOKUMENTOV IDENTI-

FIKACIJE INVESTICIJSKIH PROJEKTOV. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 
Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno-pravne komisije. 

Dodatno pojasnilo poda dr. Marko Soršak, ki pove da se bo o vseh DIIP-ih , ki se bodo sprejemali 

na podlagi tega sklepa, poročalo na naslednji seji OS. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal  na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/21 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme  Sklep o pooblastilu za potrjevanje doku-
mentov identifikacije investicijskih projektov. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/21  JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 21 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O PODELJEVANJU PRIZNANJ »ŠPORTNIK LETA«  

OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Oberlajt, strokovna sodelavka, ki pove, da je predlog ONGD 
- dopolnitev 1. stavka 3. člena - že upoštevala pri predlogu Pravilnika, ki je v obravnavi. 



 

 

 
Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti, ki sez-

nani s spremembami, ki jih predlaga odbor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno-pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal  na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/22 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o podeljevanju priznanj 
»Športnik leta« Občine Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/22 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 22 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O UKINITVI STATUSOV GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Barbara Škrlec Cvetko, strokovna sodelavka in  seznanila, da je pri 

predlogu prišlo do tipkarske napake pri imenovanju katastrske občine v drugem sklepu in je pravilno 

k.o. Slivniško Pohorje. 

 
Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Dodatno pojasnilo je podal dr. Marko Soršak, ki pove, da gre v bistvu v tem primeru za samorazla-

stitev. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal  na glasovanje predloga sklepov: 
SKLEP ŠT. 3/23 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega jav-
nega dobra na parc. št. 381/2, k.o. Hočko Pohorje. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/23 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 3/24 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega jav-
nega dobra na parc. št. 646/9, k.o. Slivniško Pohorje. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  



 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/24 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 23 
 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV VSEBINE POGODBE O OPREMLJANJU S KOMUNALNO OPREMO ZA 
DEL OBMOČJA OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA OBMOČJA SL 17/1 V K.O. 

SLIVNICA – OSKRBOVANA STANOVANJA. 
 

Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Dodatno pojasnilo je podal dr. Marko Soršak. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 3/25  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi vsebino Pogodbe o opremljanju s komu-
nalno opremo za del območja Občinskega podrobnega prostorskega na-črta območja 
SL 17/1 v k.o. Slivnica – oskrbovana stanovanja. 

  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 3/25 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 24 
PREGLED INVESTICIJ V TEKU 

 
Pregled investicij v teku poda Metka Meglič, direktorica OU. 
 
Dr. Marko Soršak, seznani z situacijo glede lekarne v Slivnici. Mariborske lekarne so poslale pred 

približno 4-5 tedni vlogo za verifikacijo na Ministrstvo za zdravje. Do danes še ni bilo odgovora, 

instruktivni rok je 60 dni, ko to dobijo lahko začnejo delovati. Poziv pristojnim bo tudi sam napisal, 

poziva pa prisotne, če kdo lahko kako pomaga na ministrstvo za zdravje bomo dali z veseljem 

kontakte. Prej, ko to dobijo verifikacijo prej bomo lahko lekarna delala. 

 

 
 

 TOČKA 25 
VPRAŠANJA IN POBUDE 

 



 

 

Rado Lobnik prosi za ureditev poljskih in vseh makadamskih poti do hiš, saj je nujno potrebno.  

Sprašuje ali je potrebno pri tem vključiti KS. 

  

Rado Lobnik prosi za pojasnilo koliko je zemljišč, ki jih še ima v lasti Magna in kaj se bo zgodilo s 

temi zemljišči izven ograje. Ali lahko proda Magna naprej ali jih bo občina zahtevala nazaj vsa 

zemljišča, ki so izven ograje. Lahko bi začeli drugo cono, to je nezazidano stavno zemljišče 80 ha s 

katerim je potrebno nekaj napraviti. 

Dr. Marko Soršak pove, da je bil razpis za sanacijo poljskih poti objavljen, izvajalec izbran in naro-

čilnica izdana. Glede napak na javnih cestah pove, da če so napake naj se javijo preko spleta ali 

pošljejo e – pošto na občino da lahko in napotimo tja koncesionarja. 

Magna je odkupila 25. 2 ha zemljišč, ostalo je lastnik Občina Hoče - Slivnica, skladno s pogodbo je 

določeno kdo lahko to kupi. Občina oddajo zemljišča v najem, prav tako  oddaja zemljišča Magna, 

na kakšen način in komu ne vemo. Ni vse odvisno od občine ampak od vlade oz. ministrstva. 

Skladno s 10 letnim obdobjem imajo še čas, kolikor je izvedel iz medijev bo subvencija vrnjena. 

Magna še ni vrgla puške v koruzo in iščejo naročnika. Postopek pridobivanja okoljevarstvenega 

soglasja je trajal več kot tri leta, je težava v vsej Sloveniji birokratski postopki se za gospodarstvo 

absolutno predolgi in je nesprejemljivo – ali pa in ima napačne podatke. 

  

Srečko Hvauc – pobude in vprašanja, ki jih pošlje tudi po e-pošti in  

PISNI ODGOVORI NA ZASTAVLJENA VPRAŠANJA IN DANE POBUDE NA 2. REDNI SEJI OS HOČE-

SLIVNICA št. 03201-15/2022 z dne 8.3.2023 TER DODATNA VPRAŠANJA IN POBUDE NA 3.REDNI 

SEJI   

 

Na 2. redni seji OS Hoče-Slivnica dne 26.1.2023 sva svetnika Vojko Golob in Srečko Hvauc zastavila 

več vprašanj in dala več pobud. V skladu s 15. členom poslovnika OS smo svetniki prejeli pisne 

odgovore na dana vprašanja in pobude: 

1. Predlaganje in imenovanje članov in članic Komisije za mandatna vprašanja, volitve in ime-

novanje na konstitutivni seji Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica.                                      S 

predloženim odgovorom nisem zadovoljen, zato v skladu s 16. členom poslovnika zahtevam 

dodatna pojasnila. 

2. Sklic izredne seje OS zaradi občutnega povišanja Nadomestila za uporabo stavbnega zem-

ljišča in s tem povezanimi kršitvami 4. in 21. člena poslovnika.  

S predloženim odgovorom, da je bila izredna seja sklicana zaradi nujnih zadev, ki so potrebne za 

delovanje občine (torej je bilo občutno povišanje Nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

nujno potrebno za delovanje občine) nisem zadovoljen in v skladu s 16. členom poslovnika zahte-

vam dodatna pojasnila. 

3. Določitev dnevnega reda 1. izredne seje OS in s tem povezano kršitvijo 29. člena poslovnika, 

ki jasno določa, da imajo mandatna vprašanja (v tem primeru ustanovitev odborov in komisij 

OS) prednost pred vsemi točkami dnevnega reda, ne pa da je bila prva vsebinska točka 

povečanje Nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. S tem je bila onemogočena raz-

prava o povišanju nadomestila na odborih in komisijah OS. 

Z odgovorom nisem zadovoljen in v skladu s 16. členom poslovnika zahtevam dodatna pojasnila. 



 

 

4. Uvrstitev povečanja Nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na dnevni red 1. izredne 

seje OS brez predhodne obravnave na delovnih telesih OS.  

Res je, da tako izjemo poslovnik dopušča. Vendar je do take situacije prišlo zaradi predhodne kršitve 

29. člena poslovnika. Z odgovorom nisem zadovoljen in v skladu s 16. členom poslovnika zahtevam 

dodatna pojasnila. 

5. Odločanje o investicijskem programu Oskrba Hočkega Pohorja s pitno vodo na dopisni seji 

OS dne 16.12.2022 in s tem povezana kršitev 22. člena poslovnika (na dopisnih sejah ni 

mogoče odločati o zadevah, iz katerih izhajajo finančne posledice občine). 

Z vsebinskega vidika je ureditev oskrbe potrebna, kar absolutno podpira tudi statutarno pravna 

komisija. Vendar z odgovorom, da ne gre za finančne obveznosti ampak zgolj za izvajanje projekta, 

ki je že bil uvrščen v proračun, nisem zadovoljen. Zato na podlagi 16. člena poslovnika zahtevam 

dodatna pojasnila. 

6. Obravnava domnevno neupravičene uporabe dvorane KC Hotinja vas. 

Z odgovorom sem zadovoljen in bova z direktorico dogovorila termin glede vpogleda v dokument. 

7. Sestanek z uporabniki KC Hotinja vas. 

Z odgovorom sem zadovoljen in pričakujemo napovedani sestanek vseh uporabnikov KC v mesecu 

aprilu. 

V nadaljevanju predstavljam še nove, dodatne pobude in vprašanja: 

Statutarno pravna komisija je na svoji 1. seji sprejela sklep, s katerim od Komisije za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja zahteva pisno pojasnilo, po kakšnih merilih so pripravili predlog, 

da se v eno komisijo predlaga predsednika, podpredsednika in člana komisije ene liste (SDS), drugih 

predlogov iste svetniške skupine oz. politične stranke za članice oz. člane v drugih delovnih telesih 

pa niso upoštevali. Torej se je KMVI odločila, da je ta komisija (gre za statutarno pravno komisijo) 

tako nepomembna, da jo lahko prepusti opoziciji, oz. da je s tem svetniško skupino SDS dejansko 

brez potrebe in po mojem brez razlogov postavila v opozicijo. Tak odnos do vloge komisije kaže 

tudi na podcenjujoč odnos do delovnih teles OS in je skregan z logiko njihovega delovanja (pluralna 

zastopanost je zaželena za to, da se v okviru delovnih teles najdejo čim bolj strokovne in politično 

sprejemljive rešitve). Drugi problem pri delu KMVI pa je, da je odločala o tem, kateri član oz. članica 

iz  svetniške skupine SDS bo v delovnem telesu. Ne gre torej za skupno število članov ene liste v 

delovnih telesih, kar je odvisno od rezultatov na volitvah, ampak za odločanje o tem, kateri člani 

svetniške skupine SDS so po mnenju KVMI  primerni za delo v posameznih delovnih telesih. Tu pa 

ne gre več za demokracijo ampak za poseganje v interne zadeve ene stranke. Zato postavljam 

vprašanje, zakaj KMVI ni podala odgovora na zahtevo statutarno pravne komisije in dajem pobudo, 

da KMVI to stori. 

V Slivnici, na križišču Mariborske ceste in dovoza do vrtca prihaja zjutraj in popoldan, ko se starši 

vračaju iz služb, do zastojev in včasih tudi kaotičnih razmer. Pred časom je prišlo tudi do prometne 

nesreče, v kateri je bil udeležen otrok. Sprašujem, ali so že potekale ali potekajo kakršne koli 

aktivnosti za ureditev tega križišča (npr. zavijalni pas, prehod za pešce,…), ali je občina ali kakšna 

državna ustanova pripravila kakršne študije, elaborate ali projekte za ureditev tega problema. Na-

vsezadnje gre za varnost prometa in predvsem za varnost otrok.  

Glede na razpravo g. Merkuša, predsednika KMVI, pod točko Vprašanja in pobude, dajem še do-

datno pobudo in sicer, da KMVI še enkrat pozivam, da da odgovor na sklep 1/6 statutarno pravne 



 

 

komisije, da predsednika KVMI pozovem, da še enkrat pregleda dokumentacijo in preneha živeti v 

prepričanju, da SDS zahteva več mest kot nam pripada, ampak je problem odločanje o tem, kateri 

naši predlagani kandidati zasedajo posamezna mesta v okviru kvote, ki je skladna z rezultati volitev 

in na koncu: kljub temu, da v času, ko je KMVI sestavljala predloge za zasedbo delovnih teles z 

njihove strani ni bilo nobene pripravljenosti za dialog, g. Merkuša vabim na sestanek (kavo), da 

mogoče nekatere stvari vseeno pojasniva in razrešiva. 

 

18.20 – Andreja Kavaš zapusti sejo. 
 
Jožef Merkuš, prosi župana dr. Marka Soršaka, da v bodoče prepreči izkoriščanje funkcije komer-

koli, kajti tako kršiti poslovnik kot ga je sedaj predsednik SPK, v 16 letih svojega dela na OHS ni 

doživel.  

Iz strani Srečka Hvauca so prejeli 7. 1. 2023 pismo v katerem poudarja uzurpacijo Občinskega 

sveta skregano z vsemi demokratičnimi načeli, politično higieno ter  neposredno vmešavanje izvo-

ljene liste. Uzurpacije ni bilo in nikoli ni, kajti upošteva se izključno demokracijo, kar večina izglasuje  

je to kar se potem izvaja. Nobena demokratična načela niso bila kršena. Vmešavanje v notranje 

zadeve izvoljene liste se KVMI ni vtikoval. Politična higiena – ni šlo za nagajanje, kaj še le izločitev 

ene politične stranke – nobena svetniška skupina ni bila izločena. Pri kandidaturah je bilo veliko 

kandidatov, več kot eden kandidat za posamezno mesto. Tako kot so se delila mesta v organih po 

d hontovi zakonu, se je tudi upošteval izid volitev in so imeli prednost tisti člani, ki jih je predlagala 

tista strank, ki je dobila največ glasov, potem naslednja itd. Po mnenje predsednika SPK bi bilo 

demokratično samo takrat, če bi bil upoštevan njihov predlog. Tako se v OS OHS niso nikoli pogo-

varjali, začeli so zadevo na izredno provokativen način. Očitno je interes predsednika SPK, da se 

gre v čisto opozicijo, da bodo opozarjali na zadeve ki so popolnoma nelogične, s poudarkom na 

tem, da če ni po njihovo, ni demokratično. 

Glasovanje o KMVI – v skladu s 8. členom Poslovnika OS imenuje KVMI izmed predlogov. Ko je dal 

na seji  na glasovanje, je Boris Pust je predlagal člane KVMI , naslednji predlog je bil za Vojka Golob 

Prvi predlog je bil za 5 članov, o drugem predlogu se ni glasovalo, ker je večina demokratično 

odločila, da bodo KVMI sestavljen tako kot je bil prvi predlog. 

V zvezi z zahtevo SPK, da mora KVMI posredovati pisno obrazložitev imenovanja posameznih funkcij 

v odborih in kriterije po katerih so to obravnavali, podajam obrazložitev kakšne so navedene pri-

stojnosti posameznih odborov v 23. členu, v 58. členu govori o SPK, kjer nikjer ne navaja da ima 

SPK pravico zahtevati od katerega koli odbora ali komisije zahtevati kakršenkoli zadeve. Sklepi vseh  

komisij in odborov se obravnavajo na seji občinskega sveta in se podajajo obrazložitve, kar je tudi 

v primeru sklepa posameznih odborov in komisij bilo na pretekli seji. 

Nadalje opozarjam na seminar, ki je bil za občinske svetnike, kjer bi lahko dobili, in tisti ki so obiskali 

seminar so tudi dobili vse v zvezi delovanja OS in njegovih organov. Ker pa predvidevam, da se 

predsednik in člani SPK tega seminarja niso udeležili pa jim svetujem, da si preberejo poslovnik OS 

o delovanju odborov in komisij, ki so prav tako navedena v statutu naše občine. 

Glede povabila na kavo, pa pojasnjujem, da smatram to za provokacijo predsednika SPK in občin-

skega odbora SDS. 

 



 

 

Vojko Golob – vprašanja glede Magne v Hočah, ki jih pošlje tudi po e- pošti 16. 3. 2023 in so 
kopirana v zapisnik kot sledi: 
 
Magna je opustila namen izgradnje proizvodnega obrata za avtomobile. Da je bila izgradnja nasploh 

mogoča je kriv Zakon o zagotavljanju pogojev za izvedbo strateške investicije na razvojnem obmo-

čju v občini Hoče-Slivnica ali po domače Lex Magna. V zakonu sem med drugim zasledil, da je 

Republika Slovenija vplačala kupnino s katero je občina kupovala kmetijska zemljišča.  

Pri pregledu zaključnih računov občine za leta 2016 do 2021 in njihovih obrazložitev nisem dobil 

jasnih odgovorov, zato naslavljam na gospoda župana in občinsko upravo naslednja vprašanja: 

1- KOLIKO KUPNINE JE OBČINA PREJELA OD DRŽAVE? 

2- KOLIKO KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ JE OBČINA KUPILA PO ZAKONU LEX MAGNA, S PODATKI O 

PARCELI IN CENI ? 

3- KOLIKO KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ JE OBČINA PRODALA MAGNI  PO ZAKONU LEX MAGNA, S PO-

DATKI O PARCELI IN CENI? 

4- KAKO BO OBČINA REAGIRALA V PRIMERU, ČE BO MAGNA ZEMLJIŠČA PREPRODALA? 

 
Srečko Hvauc, poda pobud, ki sta navedene v , ki je navedeno v e- pošti. 
 
Dr. Marko Soršak pove, da bodo odgovore na pobude in vprašanja dobili v skladu s poslovnikom.  

Pove tudi, da je demokracija tisto, da večina odloča. V nekem drugem sistemu odloča lahko en, 

tukaj pa večina.  

Obvesti svetnike, da za svoje delovanje v občinskem svetu skladno s proračunom dobijo nove pre-

nosne računalnike. Zahvali se za udeležbo in zaključi sejo ob 18.40. 

  

 

 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                       
                                                                                       
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan                  

                                                                                         
               
 


